
Propositioner och Motioner till årsmötet 2024 med Glanshammar Sportfiskeklubb

14. Propositioner

1. Behålla avgiften för båtlån 2024.

För att fortsatt ha ekonomiska medel till underhåll av båtar föreslår styrelsen att mot
beslut på förra årets årsmötet där det beslutades att låneavgiften för båtarna skulle
ingå i medlemsavgiften ha kvar avgiften för båtlån under 2024.

Styrelsen föreslår:
att behålla avgiften för båtlån 2024.
att avgiften för lån skall vara 50 kr per lånetillfälle.

2. Kompensation för styrelsens arbete i klubben.

Som kompensation för det arbete och kostnader som styrelsearbetet medför föreslås att
klubbens styrelsemedlemmar skall ha rätt att nyttja båten kallad styrelsebåten att fiska från
utan avgift.

Styrelsen föreslår:
att låta styrelsens medlemmar använda styrelsebåten att fiska från utan utan avgift.

3. Låta sommarbesökare köpa ett fiskekort.

Förslaget är att låta de som har en sommarstuga eller på annat sätt besöker närområdet
under sommaren köpa ett fiskekort som gäller en månad under sommaren vilket
förhoppningsvis kan bättra på klubbens ekonomi. Vi lämnar till årsmötet att bestämma hur
detta kan tillämpas.

Styrelsen föreslår:
att låta sommarbesökare köpa ett fiskekort som gäller en månad under sommaren.

4. Uteslutning av medlem.

Genom upprepade negativa utfall mot enskilda styrelseledamöter anser styrelsen att X har
brutit mot delar av klubbens 1:a paragraf “verka för ett gott kamratskap”. Det har även kommit
till styrelsens kännedom att X inte accepterar klubbens beslut angående fiskekvoter och inte
har intentionen att följa dem. Därmed anser styrelsen att X bryter mot klubbens 2:a paragraf,
“efterleva och följa klubbens stadgar och föreskrifter”. Styrelsen anser enhälligt att dessa två
överträdelser är av den dignitet att frågan om uteslutning av X måste prövas i enlighet med
paragraf 8 i stadgarna “medlem som uppsåtligen skadar klubben”. X har i enlighet med
stadgarna fått möjlighet att yttra sig i ärendet och inkommit med en skrivelse den 17/1 till
klubbens mail (bilaga).

Styrelsen föreslår:
att X utesluts som medlem ur Glanshammar Sportfiskeklubb på obestämd tid.
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5. Ändring av ålder i tävlingsklasserna på KM i fiske.

För att få en jämnare konkurrens i tävlingen och locka yngre deltagare föreslås att klasserna
ändras från dagens till 17 år på junior och från 18 år på seniorklassen till att juniorklassen
skall vara t o m det år man fyller 15 år och seniorklassen från det år man fyller 16 år.

Styrelsen föreslår:
att enligt ovan förslag ändra klasserna på KM i fiske.

15. Motioner

1. Nya regler att fiska från båt.

Bakgrund:
● Att ro med drag efter båt i en liten sjö som Karsjön är inte sportsligt. Det är för lätt att

få upp fisk och sen fylla kvoten när stimmet väl är hittat.

● Om någon står och kastmetar vid land så behöver den som har båt inte åka in i just
det området utan den fiskare som är först i området har förtur och den med båt har
större möjlighet att söka sig till annan plats i sjön. Borde vara en självklarhet men
endel förstår inte detta utan skall bara fram.

Jag yrkar att:
Förbud att ro drag ifrån båt införes samt att den som är först på fiskeplatsen har förtur att fiska
på aktuell plats. Den som kommer med båt har skyldighet att ta alternativ väg för framfart och
inte korsa linor och flöten.

Nicklas Örjas
2024-01-10

2. Återinför möjligheten att få bottenmeta samt använda powerbait i
Karsjön.

Bakgrund:
● Många medlemmar ( =intäkter) försvann ifrån klubben när det det beslutades av

styrelsen att denna fiskemetod inte fick förekomma.

● Klubben har nu fyra tillsynare och de borde kunna hålla reda på de som ev. inte följer
regler för bottenmete med powerbait.

● Större nöjdhet ifrån fiskare där chansen till att åtminstone få en fisk vid varje fisketur
ökar med detta fiskesätt och vi får förhoppningsvis fler medlemmar.

Jag yrkar att:
Omgående återinföra möjligheten att få bottenmeta samt använda powerbait i Karsjön.

Nicklas Örjas
2024-01-10
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3. Nytt system för fiskekvot och medlemspris.

Bakgrund:
● Fiske är en sport där goda insatser skall premieras och inte begränsas med årsantal

vilket sker med nuvarande fiskekvoter.

● För att få in intäkter så betalar man för varje regnbåge man drar upp
och tidigare maxantal / dygn återinföres beroende på medlemsskap.
En översyn på årsmedlemsavgiften behövs då kostnaden för fisk
hamnar utanför baskostnaden för årsmedlemsskapet. Kostnad för
varje fisk som dras upp behöver en översyn.

Jag yrkar att:
Nuvarande kvotsystem utgår och man betalar för den regnbåge man drar upp enl.
ovanstående förslag.

Nicklas Örjas
2024-01-10

Följande frågor togs upp och bifölls på årsmötet 2023 och kräver slutgiltigt beslut.

4. Stadgeändring i §6 Årsmöte om vilka ärenden som skall förekomma på mötet.

Bakgrund
Punkterna som skall tas upp på årsmötet under §6 behöver anpassas. Vi har t.ex. inga
sektioner och kommitéer samt arvoden och traktamenten.

Förslag till beslut
Jag föreslår årsmötet besluta
att revidera stadgarna under §6 om vilka ärenden som skall tas upp på årsmötet enligt
följande förslag.

1. Mötets öppnande

2. Fastställande av röstlängd för mötet

3. Fråga om mötets behöriga utlysande

4. Val av mötesfunktionärer

5. Fastställande av dagordningen

6. Styrelsens verksamhetsberättelse

7. Styrelsens förvaltningsberättelse

8. Revisionsberättelse

9. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för tiden som revisionen avser

11. Beslut om medlemsavgifter

12. Val av styrelse och andra förtroendeuppdrag

13. Styrelsens förslag (propositioner)

14. Motioner och ärenden

15. Övriga frågor

16. Mötets avslutande

Mikael Sandberg 2023-02-16
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5. Stadgeändring av antal revisorer och revisorssuppleanter.

Bakgrund
Enligt stadgarna §4 skall vi ha två stycken revisorer jämte revisorssuppleanter.
Då klubben haft svårt att tillsätta dessa poster så skulle det underlätta för
klubben att minska ner på antal revisorer i stadgarna.

Förslag till beslut
Jag föreslår årsmötet besluta
att revidera stadgarna §4 till “För granskning av klubbens räkenskaper och
förvaltning väljer årsmötet 1 revisor jämte suppleant för denna.”

Mikael Sandberg 2023-02-16
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